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ZASTUPITELSTVO    

OBCE DUBENEC 

 

 

 

 
19. 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ 
 

Zastupitelstva obce Dubenec 
konaného dne 29.08.2024 

 
Pan starosta zahájil jednání zastupitelstva obce Dubenec v 19:00 hodin. Přítomni byli členové 
ZO: Jaroslav Huňat, Petr Krejčí, Petr Čtvrtečka, Irena Hlavová, Luboš Lesák Stanislav Šimek 
a Bohumil Tomášek. 
 
Zastupitel pan Radomír Joneš se omluvil ze začátku jednání. 
 
Z jednání byli omluveni Veronika Bašová, Renata Derdová, Ondřej Janeček. 

1. Schválení programu 
Pan starosta uvítal přítomné zastupitele, konstatoval, že je zastupitelstvo usnášení schopné 
v počtu 7 přítomných zastupitelů. Poté přečetl program jednání zastupitelstva, tak jak byl 
navržen v pozvánce.  
 
Pan starosta oznámil, že dne 22.08.2024 byla rozeslána a zveřejněna pozvánka s programem 
jednání. 

1) Schválení programu zasedání.  
2) Návrh a volba zapisovatele, ověřovatelů zápisu a zpracovatele usnesení.  
3) Shrnutí práce ZO, obce Dubenec. 
4) Projednání výběrového řízení veřejné zakázky "Instalace fotovoltaických elektráren 

na obecních budovách v Dubenci" 
5) Projednání finančních darů obce Dubenec 
6) Diskuse, závěr 

 
Pan starosta požádal o doplnění programu o bod projednání darovací smlouvy obce Hřibojedy 
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pro ZŠ Dubenec, jako bod 6, Projednání rozpočtového opatření č. 5/2024 jako bod 7 a pod 
Diskuse, závěr se posune jako bod 8. Nebylo dalších připomínek, pan starosta dal hlasovat o 
programu zasedání. 
 
173/2024-19.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec schvaluje program zasedání dne 29.08.2024: 

1. Schválení programu zasedání.  
2. Návrh a volba zapisovatele, ověřovatelů zápisu a zpracovatele usnesení.  
3. Shrnutí práce ZO, obce Dubenec. 
4. Projednání výběrového řízení veřejné zakázky "Instalace fotovoltaických elektráren na 

obecních budovách v Dubenci" 
5. Projednání finančních darů obce Dubenec 
6. Projednání darovací smlouvy obce Hřibojedy pro ZŠ a MŠ Dubenec 
7. Projednání rozpočtového opatření č.5/2024 
8. Diskuse, závěr 

7-0-0 

2. Návrh a volba zapisovatele, ověřovatelů zápisu a zpracovatele 
usnesení  
Zapisovatelem zápisu jednání ZO Dubenec dne 29.08.2024 byl navržen Petr Krejčí, 
ověřovateli zápisu Bohumil Tomášek a Stanislav Šimek, zpracovatelem usnesení Petr 
Čtvrtečka. Pan starosta se dotázal zastupitelů, zda souhlasí s nominací a poté přečetl 
usnesení. 
 
174/2024-19.ZO 

Zastupitelstvo obce Dubenec 
a) schvaluje zapisovatelem zápisu Petra Krejčího 
b) schvaluje ověřovateli zápisu Stanislava Šimka a Bohumila Tomáška 
c) schvaluje přípravou návrhu usnesení Petra Čtvrtečku 

7-0-0 

3. Informace o činnosti OÚ Dubenec a ZO Dubenec 
 

Pan starosta krátce shrnul dění v obci, za uplynulé dva týdny. Začal s projekty, které obec 
připravuje, nebo již realizuje: 
 
Rozvojová zóna: 

- Dle sdělení projekční kanceláře Rydval elektro je projekt s žádostí o stavební 
povolení podán stavebnímu úřad při Mě.Ú. Dvůr Králové nad Labem. Čekáme na 
vydání stavebního povolení. 

- Stavební povolení na infrastrukturu je vydáno, jeho součástí jsou dílčí projekty na 
chodníky, cesty, vodovod, kanalizace, plynovod, elektro kabel pro společné úložiště 
a datový optický kabel.  

- Stále trvá příprava dotace na zasíťování a na projektovou dokumentaci, obci byla 

doručena nabídka na podání žádosti o dotaci. Cena těchto prací činí 43.000,- Kč, 
pan starosta poptal ještě další firmy, které se zabývají dotacemi z MMR a SFPI. 

 
Fotovoltaické elektrárny, čp.153 – požární zbrojnice, čp.16 – Regionální prodejna 

- Výběrové řízení je dokončeno, na dnešním jednání dojde k potvrzení vítězné 
nabídky a oprávnění starosty k podpisu smlouvy.  

 
Revitalizace veřejného prostranství před OÚ 

- Získali jsme stavební povolení!!! 
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- Získali jsme rozhodnutí o přidělení dotace. Projekt veřejného prostranství se bude 
realizovat v příštím roce 

 
Územní plán Dubenec – aktualizace 

- Pan starosta uvedl, že společnosti Regio, projektový ateliér s.r.o. byla zaslána 
poptávka společně se zprávou o vyhodnocení ÚP Dubenec a požadavky na 
změnu ÚP. Bohužel zatím nedorazila odpověď. Pan starosta to bude urgovat. 
Stále trvá!!! 

 
DČOV Dubenec: 

- Pan starosta uvedl, že jsou dokončeny projekty posledních náhradníků a ty byly 
ještě před Platností nového stavebního zákona předány na stavební úřad. 

- Po první pracovní schůzce došlo k rozdělení obce na tři etapy. A – horní Dubenec 
(Po zdravotní středisko), B – dolní Dubenec (Zdravotní středisko – Karsit Agro), C 
– dolní Dubenec (od Karsit Agro) 

- Etapa A – přípravné práce elektro na etapě A jsou dokončeny a nyní se přechází 
na etapu B.  

- Předpokládaný nástup na stavbu je druhá polovina září pro etapu A. Při schůzce 
se zhotovitelem padlo rozhodnutí na dřívější instalaci DČOV do novostaveb, které 
mají již přípravy na instalaci hotové. 

- V obci bude pracovat několik skupin. Dle zkušeností dodavatele je jedna skupina 
instalovat 4 DČOV týdně. Postupně v obci budou působit 3-4 stavební skupiny. 
Zprovoznění se plánuje vždy po instalaci 20-25 DČOV. 

 
RADON MŠ: 

- Pan starosta uvedl, že k dnešnímu dni se pokládá linoleum. V následujících dnech 
proběhne stěhování a školka se plánuje otevřít ve středu 4.9.2024, tento termín 
určitě dodržíme. 

- Po předání stavby bude objednáno měření Radonu, které bude trvat cca 2 
měsíce. Pokud měření prokáže snížení množství radonu, je možné požádat o 
proplacení dotace 1,5 mil Kč z uznatelných nákladů. Předpoklad je Prosinec 2024 
až Leden 2025. 
 

PŮDNÍ VESTAVBA 4 BYTŮ V ČP.2 
- Pan starosta připravuje žádost o dotaci a zvýhodněný úvěr u SFPI, stále se ještě 

mění a doplňují podmínky pro přidělení dotace. Stavební povolení je již k dispozici 
v právní moci.  
 

- Projekt protierozních opatření a biokoridoru v horním Dubenci pokračuje podle plánu. 

Připravuje se a na některých místech se již realizuje zatravnění.  
- Po přívalových deštích v 25-26/8 a 28/8 je nutné opět opravit některé části svahů a 

koryta a opět doplnit výsev trávy.  
 

- Projekt opravy cesty „U studánky“ byl podán na stavební úřad. 
 

Technické služby a údržba zeleně 
Pan starosta krátce promluvil o stavu údržby zeleně. 
Zaměstnanci obce nyní sečou svahy ve středním Dubenci, průběžně uklízíme kolem 
kontejnerů, vyvážíme koše apod. 
Prováděli jsme velký úklid po přívalových deštích. 
Na doporučení specialisty na opravy rybníků byla zakoupena speciální bentonitová směs, 
těsnící granule, které umožní plně dotěsnit vydrolené spáry v hrázi u stavidla.  
Pan Čtvrtečka ještě připomněl práci jednotky JPO III za SDH, při přívalových deštích jednotka 
čerpala vodu ze dvou sklepů a jedné garáže. Dále provedli odčerpání vody ze zasakovacího 
příkopu nad Karsit Agro a v týdnu se podíleli na čištění některých zabahněných míst tlakovou 
vodou z vozidla Tatra T-148. 



4 

 

Pan starosta poděkoval jednotce a zaměstnancům obce za jejich skvělou práci.  
 
V 19:05 hod. se dostavil pan Joneš. 
 
Sport a kultura 
Pan starosta krátce pohovořil o připravovaných kulturních a sportovních akcích. Jedná se o 
noční hasičskou soutěž, nohejbalový turnaj Dubenecká dvojka a tradiční Pohádkový les. 
Pan starosta předal slovo panu Čtvrtečkovi, ten krátce promluvil o příměstském táboru, který 
hasiči na konci prázdnin pořádají. Poté sdělil pár informací o připravované Noční hasičské 
soutěži. Pan starosta mu potvrdil, že je nahlášena výjimka z rušení nočního klidu na Policii ČR.  
 
Pan Šimek promluvil o přípravách nohejbalového turnaje Dubenecké dvojky, který se bude 
konat 14.9.2024 v areálu u požární zbrojnice. Celkem je registrováno 10 týmů. Pan Šimek 
pozval hosty a zastupitele aby přišli fandit.  
 
Pan starosta dále uvedl, že přípravy pohádkového lesa, který se koná 21.9.2024, jsou rovněž 
v plném proudu. Problém jsou opět účinkující postavy, kterých je každý rok míň a míň. 

4. Projednání výběrového řízení veřejné zakázky "Instalace 
fotovoltaických elektráren na obecních budovách v Dubenci" 
 
Pan starosta seznámil zastupitele se zprávou o výběrovém řízení na FVE na požární zbrojnici 
a obchod jsem zorganizoval elektronicky, přes portál Vhodné uveřejnění. 
 
Do výběrového řízení se přihlásilo 15 firem. 

Číslo 
nabídky 

Společnost IČ: Podání 

2 Elektrokom-JM s.r.o. 28776798 Podána na profil zadavatele 

3 ARP elektro group B2B s.r.o. 17262011 Podána na profil zadavatele 

4 SYMPLY fotovoltaika s.r.o. 7531559 Podána na profil zadavatele 

5 EneDom FINKIS a.s. 9645551 Podána na profil zadavatele 

6 Enkis a.s. 7457324 Podána na profil zadavatele 

7 Envi Energy Czech s.r.o. 28797914 Podána na profil zadavatele 

8 ENERGOSOL s.r.o. 11782005 Podána na profil zadavatele 

9 ST Alternative Energy, s.r.o. 28951026 Podána na profil zadavatele 

10 Columbus Energy a.s. 17388732 Podána na profil zadavatele 

11 KH servis a.s. 45279748 Podána na profil zadavatele 

12 Safima Group s.r.o. 6889026 Podána na profil zadavatele 

13 VIAPOWER s.r.o. 11737565 Podána na profil zadavatele 

14 LETTI CORP s.r.o. 17946786 Podána na profil zadavatele 

15 ARGIA s.r.o. 24233447 Podána na profil zadavatele 

16 SSP Sales s.r.o. 6509436 Zasláno do datové schránky 

 
Byly vyřazeny dvě nabídky: 
č.10: Columbus Energy a.s. – firma nedodala všechny povinné přílohy a nezaslala reference 
č.11: KH servis a.s. – firma nedodala svoje reference, zaslala reference subdodavatele. 
 
Pan starosta oznámil, že výběrové řízení neprobíhalo pouze na nejlevnější cenu, ale na 
ekonomickou výhodnost, soutěžní kritéria byly: 
Cena váha 50%,  
Termín dodání váha 30%,  
Cena servisu váha 10% + Cena cestovného váha 10%.  
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Důvodem pro tento druh hodnocení zakázek bylo ekonomické zvážení dlouhodobého provozu 
FVE. Z ekonomického hlediska, je stejně jako nízká cena důležitá i cena následného servisu 
a cestovného servisních techniků.  
 
Celkový rozpis cen a bodové hodnocení: 

 
 
Jako ekonomicky nejvýhodnější nabídku komise vybrala společnost Elektrokom-JM s.r.o., IČ: 
28776798, se sídlem Riegerova 1024, 50801, Hořice s celkovým bodovým hodnocení 87,8 
bodu. 
 
Pan starosta upozornil, že zastupitelstvo již hlasovalo o vítězi výběrového řízení na květnovém 
zasedání, ale poté bylo zrušeno výběrové řízení zrušeno – důvodem byl požadavek o 
elektronické výběrové řízení. Nyní musí zastupitelstvo hlasovat o revokaci předchozího 
usnesení o vítězi VŘ a následně hlasovat o vítězi nového VŘ. 
 
Nebylo dotazů, ani připomínek a bylo přistoupeno k hlasování o usnesení. 
 
175/2024-19.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec revokuje usnesení č. 152/2024-15.ZO ze dne 16.5.2024 
 

8-0-0 
176/2024-19.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec    

a) Schvaluje vítěze výběrového řízení veřejné zakázky malého rozsahu akce „Instalace 
FVE na obecních budovách v Dubenci“ společnost ELEKTROKOM-JM s.r.o. IČ: 
28776798, se sídlem Riegerova 1024, 50801, Hořice za celkovou cenu 950.050,- Kč 
bez DPH, 

b) pověřuje starostu obce podpisem kupní smlouvy zakázky „Instalace FVE na obecních 
budovách v Dubenci“ za celkovou cenu 950.050,- Kč bez DPH, se společností 
ELEKTROKOM-JM s.r.o. IČ: 28776798, se sídlem Riegerova 1024, 50801, Hořice 
zastoupenou panem Martinem Spudichem, jednatelem. 

8-0-0 

5. Projednání finančních darů obce Dubenec 
Pan starosta uvedl, že tento bod navazuje na bod různé z minulého jednání zastupitelstva, 
ohledně žádostí o dary ze strany subjektů, které se zabývají sociálními službami. 
O finanční dary v letošním roce žádají Pečovatelská služba města Dvůr Králové n.L., Diakonie 
ČCE a Farní charita Dvůr Králové n.L. 
 
Pečovatelská služba města Dvůr Králové n.L. 
Pečovatelská služba města Dvůr Králové n.L. pečovala v roce 2023 o dvě občanky obce 
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Dubenec. 
Celkové náklady za poskytnuté služby jsou 67.737,- Kč, od klientů bylo vybráno 14.812,- Kč, 
dar obce Dubenec byl ve výši 5.000,- Kč. Nepokryté náklady tedy jsou 31.630,83 Kč. 
Z tohoto důvodu žádá Pečovatelská služba o dar ve výši 31.630,83 Kč na dorovnání celkových 
nákladů za rok 2023. 
Zastupitelé se po krátké diskusi domluvili na tom, aby pan starosta požádal ředitelku 
organizace Mgr. Hauke o doplnění žádosti o jednotkové náklady. O usnesení o finančním daru 
bude hlasováno na příštím jednání. 
 
Diakonie ČCE 
Pečovala od dvě občanky obce Dubenec. Náklady organizace za péči v roce 2023 jsou  
21.264,- Kč. Žádá o dar ve výši 15.000,- Kč. 
Zastupitelé diskutovali o rozdílných nákladech těchto subjektů. Zastupitel pan Tomášek 
potvrdil, že Diakonie ČCE účtuje pečovaným osobám regulovaný poplatek 40,- Kč/ hod. 
Z diskuse vyplynulo, že finanční dar ve výši 15.000,- Kč je adekvátní a bude hlasováno o 
usnesení. 
 
Oblastní charita Dvůr Králové n.L. 
Tato organizace se zabývá poskytováním služby občanské poradny. Pro Dubenecké občany 
proběhlo 9 konzultací v hodnotě 6300,- Kč. 
Další službou, která je poskytnuta občanům obce byla služba jménem Labyrint – cesta pro 
rodinu – podpora a poradenství rodině z Dubence v hodnotě 5000,- Kč. 
Oblastní charita žádá o dar ve výši 10.000,- Kč. 
Zastupitelé v diskusi výši daru schválili a bude hlasováno o usnesení. 
 
177/2024-19.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec 

a) schvaluje finanční dar ve výši 15.000,- Kč společností Diakonie ČCE, středisko Dvůr 
Králové n.L. IČ: 43462162, se sídlem nábř. Benešovo 1076, 54401 Dvůr Králové n.L., 

b) pověřuje starostu obce vypracováním a podpisem darovací smlouvy se společností 
Diakonie ČCE, středisko Dvůr Králové n.L. IČ: 43462162, se sídlem nábř. Benešovo 
1076, 54401 Dvůr Králové n.L., zastoupenou Mgr Zdeňkem Hojným, ředitelem 
střediska. 

 

7-0-1 
178/2024-19.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec 

a) schvaluje finanční dar ve výši 10.000,- Kč společnosti Oblastní charita Dvůr Králové 
nad Labem, IČ:43464637, se sídlem Palackého 99, 54401 Dvůr Králové nad Labem,     

b) pověřuje starostu obce podepsáním darovací smlouvy se společností Oblastní charita 
Dvůr Králové nad Labem, IČ:43464637, se sídlem Palackého 99, 54401 Dvůr Králové 
nad Labem, zastoupenou Mgr. Kateřinou Hojnou ředitelkou. 

 
7-0-1 

6. Projednání darovací smlouvy obce Hřibojedy pro ZŠ a MŠ 
Dubenec 
Pan starosta oznámil, že obec Hřibojedy projednala žádost ředitelky ZŠ a MŠ Dubenec Mgr. 
Martiny Jonešové a schválila finanční dar zřizované organizaci ve výši 15.000,- Kč 
Dále uvedl, že jako tradičně musí zastupitelstvo dar odsouhlasit a pověřit Mgr. Jonešovou 
podpisem darovací smlouvy. Nebylo dotazů, ani připomínek, pan starosta nechal hlasovat o 
usnesení. 
 
179/2024-19.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec  
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a) Schvaluje přijetí finančního daru 15.000,- Kč pro zřizovanou organizaci Základní škola 
Dukelských bojovníků a mateřskou školu, Dubenec, IČ: 75017881, se sídlem Dubenec 
156, 544 55, Dubenec od obce Hřibojedy, IČ: 00581011, se sídlem Hřibojedy č.p. 60, 
54401, Dvůr Králové n.L., zastoupenou Mgr. Ing. Milošem Dohnálkem, LL.M., 

b) pověřuje ředitelku organizace Mgr. Martinu Jonešovou podpisem darovací smlouvy. 
 

8-0-0 

7. Projednání rozpočtového opatření č.5/2024 
Pan starosta přednesl návrh rozpočtového opatření č. 5/2024, které připravila paní Jana 
Řeháková, účetní obce.  
Na straně příjmu se jedná o příjem dotace na obchod 60.000,- Kč, Příjem daně z technických 
her 12.500,- Kč, Příjem daně z hazardních her 35.000,- Kč a příjem dotace na krajské volby 
31.500,- Kč. 
Na straně výdajů je platba Základní škole na vyrovnání zálohy na el.energii 100.000,- Kč, 
Nákup vybavení kuchyně Mateřské školy 10.500,- Kč, Navýšení rozpočtu pro dary v soc. péči 
40.000,- Kč, Navýšení rozpočtu oprav techniky JPOIII 50.000,- Kč. 
V rozpravě nebylo dotazů, ani připomínek a bylo přistoupeno k hlasování. 
 
180/2024-19.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec schvaluje rozpočtové opatření č.5/2024. 

 
8-0-0 

9. Diskuse, závěr 
Pan starosta otevřel diskusi. 

- Pan Čtvrtečka na úvod diskuse přednesl zprávu finančního výboru o hospodaření obec 
za 1. pololetí 2024. 

o Hospodářská činnost obce: 
▪ Maloobchodní prodejna vykazuje vyrovnané hospodaření. 
▪ Vodovod je momentálně ve ztrátě, důvodem je velká oprava hlavního 

čerpadla vrtu. 
▪ Les je v nízké ztrátě. Byly provedeny výsadby, ale ještě nedorazila 

potvrzená dotace 37.500,- Kč na obnovu porostů, o kterou obec žádá 
každý rok. 

▪ Moštárna je zatím mimo provoz, proto vykazuje nízkou ztrátu, protože 
je již nakoupen obalový materiál. 

o Rozpočet je plněn dle účetních paragrafů, rozpočtové změny jsou prováděny 
řádně.  

o Finanční výbor doporučil upravit směrnici o cestovních příkazech o souhlasu 
s cestou a s jejím vyúčtováním. Směrnici upraví účetní obce paní Řeháková. 

o Finanční výbor odsouhlasil, dle bankovních výpisů, stavy prostředků na všech 
účtech obce Dubenec. 

o Finanční výbor při namátkové kontrole proplacených dokladů nenalezl žádnou 
chybu, vše je prováděno včas a řádně. 

- Zastupitelé vzali zprávu finančního výboru na vědomí. 
 

- Pan Meisl se dotázal na splach zeminy a znečištění chodníků pod novostavbou pana 
Joneše ml. u mateřské školy. 

o Pan Joneš si vzal slovo a odpověděl mu, že po vydatných srážkách, které prošly 
obcí nebylo vůbec možné, aby se zemina na svahu udržela.  

o Pan Meisl se dále dotázal, zda je stavba umístěna dle projektové dokumentace 
a zda nedošlo ke změnám, které takto zhoršily stav nad obecním chodníkem.  

o Pan Joneš mu odpověděl, že stavba je založena přesně podle projektu, 
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problém je v umístění domovní čističky, ke které se musí dostat malý bagr a 
není jiná možnost, aby projel před stavbou garáže, která je nad svahem.  

o Pan starosta vstoupil do diskuse a oznámil, že vyjednal prioritní stavbu čističky 
u novostavby pana Joneše ml., aby po stavbě DČOV mohlo ihned dojít ke 
zpevňování svahu. Dále oznámil, že úklid chodníku se po dohodě bude 
fakturovat panu Jonešovi a rovněž se pan Joneš podílí na úhradě stavby opěrné 
zdi pod stavbou domovní čističky a garáže. Co se zpevnění svahu týče, tak již 
jsou zakoupeny jutové rohože pro výsadbu zpevňovacích rostlin a skalníků, pan 
Joneš bude na horní hranu vysazovat thuje, které také zpevní svah.  

- Pan Meisl se dotázal na to, jak bude obec přistupovat k vybírání splavené hlíny 
z erozních příkopů.  

o Pan starosta mu odpověděl, že jako i v minulých případech, obec zařídí 
bagrování zeminy a umístění zpět pole nad příkopem, vlastník pole, nebo 
osoba, která tam hospodaří zaplatí náklady na bagrování. Již proběhlo jednání 
s pane Boučkem, který hospodaří nad Karsit Agro, kde je situace nejhorší. 

- Pan Meisl se dotázal, proč nemůže dostávat zprávy z varovného systému přes SMS. 
o Pan starosta mu odpověděl, dle povodňového plánu nemovitosti musí pana 

Meisla informovat telefonicky, tak aby bylo jasné, že výstrahu převzal. Stává se, 
že se SMS zdrží, nebo odešle později, proto se telefonuje. Pokud by měla být 
změna, bude to jistě nutné zapsat do povodňového plánu nemovitosti a pan 
Meisl musí dát souhlas, s tím, že mu informace SMS stačí. 

- Pan Šimek se dotázal na opravu veřejného rozhlasu, ampliony u školy nehlásí. 
o Pan starosta mu odpověděl, že obec bude v rozhlasových hnízdech měnit 

baterie, které se již v letních měsících nestačí dobít z veřejného osvětlení, které 
svítí kratší dobu. 

- Pan Šimek se dále dotázal na změnu povrchu workoutového hřiště u základní školy. 
Dle jeho názoru je dřevěná štěpka špatná dopadová plocha. 

o Pan starosta mu odpověděl, že dřevěná štěpka je certifikovaný povrch a hřiště 
takto každoročně dostává bezpečnostní revizi. V případě změny povrchu se 
bude jednat o docela nákladné řešení. Obec již změnu povrchu realizovala na 
dětském hřišti u požární zbrojnice a pokud si pan starosta dobře pamatuje, tak 
cena byla cca 2000,- Kč za metr čtvereční.  

o Pan starosta dále sdělil, že již komunikuje se společností Umělky s.r.o. o 
přípravě rozpočtu na změnu povrchu velké asfaltové plochy sportoviště u 
požární zbrojnice. Obec již navštívil technik kvůli zaměření a nyní se připravuje 
projekt a rozpočet. Obec by chtěla změnu realizovat z dotačního programu 
Kabina při NSA, nebo požádat o dotaci Královehradecký kraj. 

o Pan Joneš doplnil, že bude nutná i údržba tenisového kurtu. 
- Pan Čtvrtečka se dotázal pana Joneše na malou branku, která je v oplocení, které 

odděluje asfaltové hřiště a tenisový kurt. 
o Pan Joneš mu odpověděl, že branku využívají buď sportovci, kterým na kurt 

spadne míč, když se hraje fotbal na asfaltu, nebo hráči tenisu, kteří si neporadí 
kódovým zámkem na hlavní brance kurtu. 

- Pan Čtvrtečka požádal starostu, aby dal do plánu žádostí o dotace 
z Královehradeckého kraje přípravu žádosti o rozšíření řidičského oprávnění pro další 
dva nové členy jednotky JPOIII. 

o Pan starosta mu potvrdil, že žádost připraví, jen potřebuje nacionále nových 
členů pro vyplnění žádosti. 

 
 

Pan starosta poděkoval zastupitelům a hostům za účast na jednání. V 19:50 hod. bylo jednání 
ukončeno.  
 
 
Přijatá usnesení ZO Dubenec ze dne 29.08.2024 - viz. příloha č.1 -  VÝPIS USNESENÍ ZO 
Dubenec konaného dne 29.08.2024. 
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Příloha č.2 – Prezenční listina  
Příloha č.3 – Oznámení o výběru dodavatele akce „Instalace FVE na obecních budovách“ 
Příloha č.4 – Žádost o podporu pro rok 2024, Pečovatelská služba Města Dvůr Králové n.L. 
Příloha č.5 – Žádost o podporu pro rok 2024, Diakonie ČCE 
Příloha č.6 – Žádost o podporu pro rok 2024, Oblastní charita 
Příloha č.7 – Smlouva darovací pro ŽŠ a MŠ Dubenec, Obec Hřibojedy 
Příloha č.8 – Návrh rozpočtového opatření č.5/2024 
Příloha č.9 – Zpráva finančního výboru 
 
Datum vyhotovení zápisu: 29.08.2024  
Datum vyhotovení čistopisu zápisu: 06.09.2024  
 
 
Starosta obce:   Jaroslav Huňat, v.r.  
  .......................................  
  Jaroslav Huňat  
Ověřovatelé zápisu: 
 
  Bohumil Tomášek, v.r.   Stanislav Šimek, v.r.  
  ..........................................   .......................................  
 Bohumil Tomášek   Stanislav Šimek 


